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 51שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 06.03.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o ומשנה לראה"עחבר מועצה  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o צה וסגן ראה"עמוע חבר - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

   

 נכחו: כמו כן 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהלת מחלקת גבייה - גב' סיוון ריאבוי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 בכניסה לעיר.דגלי לאום  -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 30רח' ישעיהו  336חלקה  6019גוש  580001188ע"ר  –עמותת אורח חיים  -ביטול הקצאה  .2

 חולון.

לפקודת העיריות נוסח חדש, אשר נתקבל לגביהן פסק דין  338מחיקת חובות לפי סעיף  .3

 בערכאות שיפוטיות.

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. .4

 



 545מס'  פרוטוקול 06.03.2022 –ליום  51מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

3 
 

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 545פרוטוקול מס'  51

 דגלי לאום בכניסה לעיר. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 30רח' ישעיהו  336חלקה  6019גוש  580001188ע"ר  –עמותת אורח חיים  -ביטול הקצאה  .2

 חולון.

וסח חדש, אשר נתקבל לגביהן פסק דין לפקודת העיריות נ 338מחיקת חובות לפי סעיף  .3

 בערכאות שיפוטיות.

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. .4

 פרוטוקול

. הצעה לסדר של חבר המועצה שי קינן בנושא 51הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 דגלי לאום בכניסה לעיר. בבקשה שי. 

 

 הצעה לסדר של החבר שי קינן בנושא דגלי לאום בכניסה לעיר .1

 להתחיל? שי קינן: מר

 כן, כן, התחלתי כבר. מר מוטי ששון:

טוב. ערב טוב לכל חברי המועצה ולראש העירייה. בראשית דבריי, מבלי  מר שי קינן:

להיכנס לפוליטיקה של בין ענקים, בין מדינות, אז אני רוצה כמובן בשם כל 

חברי המועצה להזדהות עם הכאב של העם האוקראיני, המראות שם הם 

אות קשים. ממש נדידת עם וערים שלמות חרבות שם ואי אפשר לעמוד מר

מנגד מבלי להזדהות לפחות עם הכאב של אותם אנשים שהם חפים מפשע. 

ההצעה שלי היא נולדה דרך אגב, אני לא, אני לא חושב שהיה צריך להביא 

אותה. מדובר, אני נוהג לפגוש תושבים ואחד התושבים שפגשתי אומר לי, 

התושבים שפגשתי אומר שהוא ביקש גם מפקידי עירייה וגם  מה? אחד

מנבחרי ציבור בהנהלת העיר את הדבר הזה ותמיד אמרו לו כן, כן, הצעה 

ראויה אבל משום מה לא קרה דבר. אני הבטחתי לנצל את היכולת שלי כחבר 

מועצה להביא את זה לדיון במועצה וכלי פרלמנטרי, אחד היחידים שיש לנו. 

ההצעה מדברת על הנפת הדגל בכניסה לעיר ואני רוצה לפתוח  בכל מקרה

בכמה מילים בכלל על המשמעות של הדגל שלנו. הדגל הוא מייצג את 

המדינה אבל מעבר לזה הוא מייצג את הריבונות שלה ואמנם ההצעה נשלחה 

שבועות לפני המלחמה באוקראינה ואנחנו מבינים כמה המשמעות של דגל 

רואים אנשים באוקראינה עומדים עם דגל מול טנקים.  עבור אנשים. אנחנו

יש דבר מאוד משמעותי בסמל של עם ומדינה וגם פה אצלנו. פה אצלנו בתוך 
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ישראל יש מי שרוצים לאתגר את הריבונות הזאת של עם ישראל על ארצו 

ואני חושב שדווקא בימים האלה ראוי שאנחנו נעלה את הנושא הזה על נס. 

ומרת פה עינב וצודקת. הדגל מבחינה היסטורית, דגל מגן כן, תרתי משמע א

ואנחנו צריכים  1897-וסדה ביוהציונית מיום ההדוד אומץ על ידי התנועה 

לזכור שהדגל הועדף על ידי דגל שבעת הכוכבים של הרצל. התנועה הציונית 

דחתה את ההצעה של הרצל כי יש בדגל מגן הדוד משמעויות שהן הרבה יותר 

עם ישראל. הפסים של הדגל הנטויים לאורכו הם נטויים. הרעיון קמעיות ל

שאוב מאותם פסים של הטלית וגם צבעי התכלת הם לקוחים מאותם צבעים 

של המעיל, אותו מעיל שהיה של הכהן הגדול אבל לא רק. לא רק, בספר 

במדבר כתוב "ונתנו על ציצית התנ"ך פתיל תכלת". זאת אומרת הבחירה גם 

ספר הספרים שהוא המסד שעליו נשען עם ישראל וגם התחושה  הייתה מתוך

שלנו, הזכות שלנו על הארץ נובעת מספר הספרים. ברית בין הבתרים או 

בשביל להדליק את אוהדי הפועל אני אוהב להגיד ברית בין הבית"רים. אבל 

 זה כך כאנקדוטה. עכשיו, 

 יאללה שי.  מר מוטי ששון:

 ה,אז אני רק רוצ מר שי קינן:

 מה שקשור לתנ"ך אל תתחרה איתו. מר מוטי ששון:

 זה נכון. הבן אדם יודע את התנ"ך בעל פה. מר שי קינן:

 הם יודעים את הכול בעל פה. מר מוטי ששון:

בעל פה, משהו מטורף. אני רוצה ככה לשתף את חברי המועצה בציטוט של  מר שי קינן:

ני. אני לא ידעתי את הדבר דוד וולפסון שהיה הנשיא השני של הקונגרס הציו

הזה. למדתי אותו לקראת הישיבה ואני משער שגם חברי המועצה לא 

היסטוריה, זה באמת דבר שהתחדש לי. לקראת  יודעים. למרות שאני אוהב

התלבטו איזה דגל יונף בכנס ואני רוצה  1897-הקונגרס הציוני הראשון ב

י לבאזל כדי לעשות את לצטט את דוד וולפסון. "בפקודת מנהיגנו הרצל באת

כל ההכנות לקונגרס הציוני. בין השאלות הרבות שהוכוני אז הייתה אחת, 

באיזה דגל נקשט את אולם הקונגרס? מה הם צבעיו? הן דגל אין לנו". דרך 

אגב מדהים איך לפני לא הרבה זמן מבחינה היסטורית, אפילו דגל לא היה 

ו נעריך את זה. "הן דגל אין לנו. לנו והיום יש לנו כל כך הרבה. ראוי שאנחנ

הרעיון הזה הכאיבני מאוד. צריך ליצור את הדגל ואולם באיזה צבעים נבחר 

והנה הבהיק רעיון במוחי. הרי יש לנו דגל, לבן כחול. הטלית אשר בה נתעטף 

בתפילתנו. טלית זו היא סמלנו. נוציא את הטלית מנרתיקה ונגולל אותה 

מים. הזמנתי אז דגל כחול לבן ומגן דוד מצויר לעיני ישראל ולעיני כל הע

עליו. כך בא לעולם דגלנו הלאומי". עכשיו נוסף על היסוד הלאומי והדתי, 

' 49במאי  24-הדגל קיבל גם מעמד שהוא משפטי וחוקי ועוגן בחוק הדגל ב
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והחוק מדבר על זה שחובה להניף את הדגל במקומות ממלכתיים. גם משרדי 

ומה. החוק לימים הורחב על ידי שרת החינוך לימור ממשלה, רשויות וכד

לבנת והיום הוא גם מונף במוסדות המוכרים על ידי משרד החינוך. זה נכון 

שאין שום חובה חוקית להניף אותו בעיר אבל אני חושב שלא כל דבר ראוי 

צריך לעגן בחוק. יש דברים שאנחנו יכולים לעשות גם אם המחוקק לא נתן 

ף את הדגל, דגל הלאום שלנו על כל המשמעויות שלו, בכניסות דעתו וכן להני

לעיר. כמובן שבל ייפקד גם דגל העיר. זאת אומרת דגל הלאום ודגל העיר 

יחדיו ראוי שיונפו בכניסות לעיר חולון וזו, וזו הצעתי ואני אשמח אם חברי 

 המועצה יהיו שותפים להצעה. תודה רבה. 

י לאום נהוג לשים בכניסה למוסדות עירוניים, מתקנים או טוב, ברשותך דגל מר מוטי ששון:

 ואלמנטיםאנדרטאות. בכניסות לעיר הדגש שניתן הוא שילוט, גינון, ניקיון 

עיצוביים כמו מזרקות, פסלים וכדומה. אני לא מכיר דבר כזה שבכניסה 

לעיר, אני רק מזכיר לך שביום העצמאות אנחנו מדגלים את כל העיר 

ים שמים את דגלי הלאום האלה ומיד למחרת יום ברחובות הראשי

העצמאות מורידים ועוד פעם שנה הבאה. כך שאני לא רואה ואני גם לא יודע, 

לא ראיתי בשום עיר את הדבר הזה בכניסה לעיר. אני רואה למשל, אני יוצא 

לכיוון תל אביב, נסעתי לכיוון תל אביב ולא ראיתי שם, אתה יודע, צומת 

ב. והסתכלתי אין שם שום שילוט. אתה נכנס לבת ים, אין שום חולון ותל אבי

 שילוט. 

 אפשר להיות הראשונים.  גב' אלינור מטלון:

אני לא חושב, בסדר. אני אומר את דעתי שככה נהגו כל השנים. אין שום דבר  מר מוטי ששון:

שמחייב. אני לא רואה שום דבר שיש בזה פחיתות כבוד. אני חושב, אדרבא 

. במוסדות חינוך כן, בבניין העירייה כן. כל המקומות האלה אנחנו ואדרבא

נקפיד שאכן ישימו את הדגלים האלה. אתה תסתפק בזה שי או שאתה רוצה 

 לקיים דיון?

 מה המשמעות התקציבית? מר שחר האס:

 לא יודעים.  עו"ד עופר צילקר:

 בתשובה שלי? אתה רוצה לקיים דיון? שי אתה מסתפק מר מוטי ששון:

 שתהיה הצבעה. מר שי קינן:

אתה רוצה הצבעה, אוקיי. חברים אז אנחנו נוותר על הדיון, אוקיי. מי בעד,  מר מוטי ששון:

. מי בעד 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד מה? לא, מי בעד להעלות את זה לדיון? 

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1להוריד את זה מסדר היום לאור מה שאני אמרתי? 

וירד מסדר היום. אני  שאמרתילהוריד את זה לאור מה  ירד מסדר היום.. 10

 עובר לסעיף הבא.
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מוטי פה רק מעל ראשך היה כדאי שבין הנשיא לראש הממשלה שיהיה סמל  מר מאיר חלבי:

 המדינה, מנורה. 

 היה פעם את זה. עו"ד יונת דיין:

 בר פה,צריך, אם כ מר מאיר חלבי:

 אין מקום.  מר קובי מכלוף:

 קיבלתי את ההערה שלך.  מר מוטי ששון:

 אני חושבת שהיה פעם.  עו"ד יונת דיין:

טוב אני עובר לסעיף הבא, ביטול הקצאה עמותת אור החיים. עמותה רשומה  מר מוטי ששון:

 חולון.  30רחוב ישעיהו  336חלקה  6019גוש  580001188

 

, רחוב 336חלקה  6019גוש  580001188אור החיים ע"ר  עמותת –ביטול הקצאה  .2

 , חולון30ישעיהו 

אלף  100חבר'ה בזמנו הקצנו מגרש ומה שקורה זה, קיבלו אפילו אני זוכר  מר מוטי ששון:

ש"ח אבל הם לא מנצלים את זה וזה מהווה היום מפגע. זה מוקף בפחים. 

אלף  100תת להם בזמנו נתתי להם תחילת הקדנציה הראשונה, איפשרנו ל

 ש"ח כדי שייבנו ויגישו תכניות כדי שאנשים יראו שהם בונים פה בית כנסת. 

 כמה מטר המגרש? מר מאיר חלבי:

 אני לא זוכר.  מר מוטי ששון:

 אז אולי אפשר לבנות שם גן? מר מאיר חלבי:

בא ואומר, אנחנו  הכול אפשר לבנות, לכן אני בא ואומר, דקה. לכן אני מר מוטי ששון:

שנה אם לא  20צריכים לקחת את המגרש. זה כבר הרבה מאוד שנים, זה 

 יותר והם לא עושים שום דבר.

 מי שלא עומד בתנאים, לוקחים לו. מר מאיר חלבי:

אז קודם כל, אנחנו עוד לא נכנסנו מה אנחנו עושים. אנחנו קודם כל מודיעים  מר מוטי ששון:

 המגרש בחזרה.להם שלקחנו את הגן, את 

 צריך לבדוק מה צריכים באזור. מר זאב ניסים:

 בסדר. מר מוטי ששון:

 הם מעודכנים בזה, זה היה בשיח מולם או שזה באופן חד צדדי? מר שחר האס:

 כן, כן. עו"ד עופר צילקר:

 זה כבר כמה זמן שאנחנו אומרים את זה, מר מוטי ששון:
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 שנה, 20לא, ברור לי אם זה  מר שחר האס:

זה בשיח מול כבר כמה שנים שהם כל פעם אומרים שהם מגייסים את הכסף  עו"ד יונת דיין:

 כדי לבנות והם לא מגייסים.

 שנה. 20 מר מוטי ששון:

 שנה הם לא יצליחו עכשיו. 20 מר שחר האס:

עדת הקצאות לשמוע אם יש להם משהו נוסף לומר, להעיר, והם זומנו גם לו עו"ד יונת דיין:

-דת ההקצאות מעבירה אליכם את הבקשה לבטל הקצאה. זה מעולפני שו

2000 . 

 ולא התרשמתם שיש שם איזושהי היתכנות או משהו חדש? מר שחר האס:

 לא הם, עו"ד יונת דיין:

 לא חייב, יש הרבה מאוד מגרשים כאלה שאנשים לא מצליחים לבנות.  מר קובי מכלוף:

 שחר הם, מר מוטי ששון:

 אני מבין רק שואל.כן, כן  מר שחר האס:

קיבלתם גם את ההסבר כתוב, אני גם אוסיף שגם לא הצלחנו לאתר הסכם  עו"ד יונת דיין:

. זאת אומרת שגם אם רוצים היום מחדש 2000חתום איתם גם לא משנת 

צריך להתחיל את כל תהליך ההקצאה מחדש וחלק מהליך הקצאה זה 

 ד מצומצמים ויקרים. להראות היתכנות בנייה כי השטחים החומים הם מאו

 אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

ההקצאות הקודמות שהיו לפני נוהל של ועדת הקצאות והסכמים ובצורה  מר ראובן קייקוב:

מסודרת, הם קודם היו הקצאות ללא תנאים, ללא הגבלות, ללא כלום. זה 

 מה שאני מבין נכון?

פני נוהל הקצאות של משרד הפנים ואין לא תמיד. בכל מקרה כאלה שנעשו ל עו"ד יונת דיין:

להם חוזה חתום ומאושר על ידי משרד הפנים צריך לחדש אותם. גם אלה 

 שמגיעות לסוף תקופת הקצאה שהייתה לפני צריכים לעבור, לחדש הקצאה. 

 כי פעם הקודמת, סליחה לפני כן, מר ראובן קייקוב:

 . בעבר היו מעבירים את זה למשרד הפנים מר מוטי ששון:

 בפעמים קודמות זה היה ככה, סליחה רוצים להקצות מי בעד, מי נגד, הקצו.  מר ראובן קייקוב:

 ומטה. 2000זה אתה מדבר על לפני שנת  עו"ד יונת דיין:

 לא אצלי, לא אצלי. מר מוטי ששון:

 לא, כך, כך. מר ראובן קייקוב:
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 הכול, מר מוטי ששון:

 הקצאות הביאה לפה, ועדתולא, לא. כל מה ש עו"ד יונת דיין:

 מוטי הם הוכיחו היתכנות בנייה ולמרות זאת הם לא בנו? מר שי קינן:

 אין להם כסף. מר מוטי ששון:

 שנה שי. 20 מר קובי מכלוף:

 אבל כשאתה מקצה הם צריכים להראות היתכנות כלכלית. מר שי קינן:

 עכשיו, היום. בעבר לא היה. מר מוטי ששון:

 לא היו דורשים את זה כתנאי יסוד להקצאה.  מר יוסי זיידה:

 שנה.  30אבל אתה פה כבר  מר שי קינן:

 למה, אני מתש"ח. מר מוטי ששון:

 לא, עכשיו, עכשיו יש חוקים. מר קובי מכלוף:

 טוב, חברים,  מר מוטי ששון:

 ניתנה להם התראה, מר ראובן קייקוב:

לא מסוגלים לגייס כסף. חברים, אוקיי. אני קורא את  כל הזמן. הם מר מוטי ששון:

ההחלטה. מועצת העיר מאשרת בזאת לאחר קבלת חוות הדעת המשפטית 

לבטל את החלטת העירייה בקשר עם עמותה רשומה אור החיים על מנת 

שיהיה ניתן להקצות את המגרש לגוף אחר לפי שיקול דעתה של העירייה 

 קיי, מי בעד?ובהתאם לצרכים של העירייה. או

 למה גוף אחר? מר מאיר חלבי:

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1העירייה, זה העירייה. אוקיי.  מר מוטי ששון:

אני עובר לסעיף הבא, מחיקת חובות  אושר.נגד, אין נמנעים.  איןבעד.  17, 16

סק דין, חבר'ה לפקודת העיריות נוסח חדש שהתקבל לגביהן פ 338לפי סעיף 

אפשר ככה במקביל, עינב. שהתקבל לגביהן פסק דין בערכאות משפטיות.  אי

 קיבלתם את החומר. אם יש שאלות אז בבקשה. 

לפקודת העיריות, נוסח חדש, שהתקבל לגביהן פסק  338מחיקת חובות לפי סעיף  .3

 דין בערכאות משפטיות.

 ואו,אוקיי יש איזה שאלות? אם לא אז ב  מר מוטי ששון:

 זה גם פסקי דין וגם הפטרים.  רק לציין זה גם הפטרים בסדר? מר אמנון ארץ קדושה:

 הפטרים זה בסעיף הבא.   מר מוטי ששון:

 יש שני סעיפים על סדר היום אמנון.  עו"ד יונת דיין:
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 כן אבל סעיף פסקי דין לדעתי כולל גם הפטרים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 שאושרו בבית משפט.הפטרים   עו"ד יונת דיין:

 נכון.  מר אמנון ארץ קדושה:

לפקודת העיריות סדר גודל של  338חברים, בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

ש"ח על פי מכתבה, לא אין פה מכתב של מישהו אבל מי שחתום  28,384.88

 ,4, 3, 2, 1והיועצת המשפטית. מי בעד?  העירייהעל זה זה ראש העיר, גזבר 

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

קשה לאישור מועצת העיר, מחיקת עובר לסעיף הבא.  אני. 18אמרתי  אושר.

 חובות בהסדרי פשרה. 

 

 בקשה למחיקת חובות בהסדרי פשרה .4

ש"ח על פי מכתבה של  899,642.14-סך הכול מסתכם ל אז סך הכול, רגע. מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 2022במרץ  1-סיוון ריאבוי, מנהלת מחלקת גבייה מה

כתוב שם שמצב הזוג קשה מאוד, אין הצדקת גבייה,  1רגע, רגע. סעיף מספר  מר ראובן קייקוב:

אלף  90מצב כלכלי של בני הזוג מאוד קשה ובכל זאת אנחנו דורשים מהם 

 זה סכום מאוד גבוה. אני שואל האם זה אפשרי, איך, ש"ח.

 אבל זה הסדרי הפשרה. מר מוטי ששון:

 הורידו להם ריבית, הורידו להם את הזה. אי אפשר לבוא ולמחוק את הכול. מר קובי מכלוף:

 אלף ש"ח במצב כלכלי קשה. 80 מר ראובן קייקוב:

 ה סימן שזה כבר שולם. ראובן, ראובן אם זה מופיע פה ז מר אמנון ארץ קדושה:

 אה זה שולם? אז אולי יכולנו להוציא יותר.  מר ראובן קייקוב:

 ראש הסיעה שלך עושה עבודה.  מר מוטי ששון:

 אני לא יודע ראש הסיעה, לא ראש הסיעה.  מר ראובן קייקוב:

 אה אתה לא יודע מי זה? זברלו חיים הוא ראש הסיעה והוא יושב ראש ועדת מר מוטי ששון:

פשרות. איך  הנחות והם יושבים והוא עושה עבודה טובה. מסכמים נושא של

בסקי? 'עדיף לי השקל אצלי מאשר שיהיו חייבים לי דהיה תמיד אומר לי וי

שנה גזבר העירייה, היה אצל פנחס  41בסקי לידכם היה דז ויש"ח'. א 10

וגם  כרונם לברכהיאילון, היה אצל חיים שרון, היה אצל משה רות יהיה ז

 בתקופתי. 

 תיקן. ומוטי עיריית חולון היא קצת כמו הו מר שי קינן:

 מה? מר מוטי ששון:
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 תיקן.ואני אומר, עיריית חולון היא קצת כמו הו מר שי קינן:

 אנחנו מדינה, אנחנו מדינה בפני עצמנו.  מר יוסי זיידה:

 בעד?  עכשיו הבנתי. בשביל זה רצית את הדגלים. אוקיי, מי מר מוטי ששון:

 צריך לעשות הסדר כי זה, 3סעיף  מר בר שי:

 או סיוון, מי? סיוון תסבירי. סיוון פה? או אמנון אתה? מר יוסי זיידה:

 רק סיוון, סיוון ליד, תשבי שישמעו אותך. מר מוטי ששון:

 תהיי ליד מיקרופון, זה מה שחשוב.  מר יוסי זיידה:

 סיבה? מה הסיבה שהצטבר החוק?יש גם הוצאה לפועל ומה ה 3בסעיף  מר בר שי:

אז ככה. יש פה חובות שהם כמו שאתה יכול לראות שהם ישנים מאוד. מעבר  גב' סיוון ריאבוי:

לזה, יש פה גם הסכם פשרה בתוקף של פסק דין. זאת אומרת ברגע שיש 

 תוקף של פסק דין אנחנו מחויבים על פיו. 

 . 2017הבנתי. אז זה לא מאוד ישן, זה  מר בר שי:

' עד לפה יש כבר תכנון, אנחנו לא יכולים 99-, נכון. אבל מ2017' עד 99-זה מ גב' סיוון ריאבוי:

 לפעול.

 הבנתי, אוקיי.  מר בר שי:

שאלה על אותו סעיף. מדוע, מדוע הסעיף הזה מופיע כאן ולא בסעיף קודם  מר ראובן קייקוב:

 של הפטר ופסקי דין?

, שם זה תולדה של הסכם פשרה והפטר זה הוא נתיב שונה. אז זהו, זה מאוד גב' סיוון ריאבוי:

הפטר מקבלים מתוקף בית משפט. בית המשפט מחליט על לפטור מתאריך 

צו הכינוס את כל החובות שיש לתושב. כאן זה תולדה של הסכם פשרה 

שבסופו של דבר הגיע גם לערכאות משפטיות והשופט נתן. זה, זה שני נתיבים 

ה כלכלית שהוא פטור מכל חובות שיש לו, לאו דווקא שונים. פה זה מצופ

 בעירייה, שהוא מקבל הפטר.

 עוד שאלה. מר שי קינן:

 .1999-סיוון יש לי שאלה גם. את אומרת שהחובות הם התיישנו כי הם מ גב' עינב קפלן בשארי:

 חלקם. גב' סיוון ריאבוי:

 ?1999-זאת אומרת שלא עשיתם פעולות מ גב' עינב קפלן בשארי:

לא, עשינו פעולות. יכול להיות שלא הייתה הצלחת גבייה. יכול להיות שלא  גב' סיוון ריאבוי:

' יכול להיות שלא היה לי 99-ניתן פסק דין באותה תגובה. נניח אם החוב מ

' ואז חלה התיישנות גם של אכיפה מנהלית, לא רוצה לדבר על 99-פסק דין מ
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תיישנו מטעמים כאלה ואחרים אכיפה משפטית. אז חלקם יכול להיות שה

 או, את יודעת,

 איזה תאריך? גב' עינב קפלן בשארי:

עינב לפעמים גם הפעולות האלה לא נושאות פרי ומנסים לחזור עליהן אחרי  עו"ד יונת דיין:

 כמה שנים.

 אני יודעת אבל עדיין החובות לא מתיישנים אם אתה ממשיך לפעול.  גב' עינב קפלן בשארי:

 בטח, דיין:עו"ד יונת 

 זה לא עוצר, גב' עינב קפלן בשארי:

' לא עשו עליהם את כל הפעולות כדי שלא יגיעו לפעולות מה 99-חובות מ מר אמנון ארץ קדושה: 

שנקרא פעולות אגרסיביות אני אקרא לזה, של בית משפט או תביעה. יכול 

-אבל לא להתחיל לחקור מה נעשה ב להיות. אנחנו, אפשר לבדוק את זה.

99.' 

 אבל פעולה זה לא רק צו אגרסיבי של בית משפט.  מר שי קינן:

לא, היום אתה מחויב לא מספיק לשלוח מכתב התרעה או אפילו בעיקול,  מר אמנון ארץ קדושה:

אם אתה לא מחדש את העיקולים כל שנה בית המשפט יכול גם את זה 

'. אם זה בר חיוב, אז 99-דברים פה על חובות מלראות כהתיישנות. אנחנו מ

 יש מקומות שאתה אפילו לא יכול,

 בסדר אמנון, לא רוצים לתפוס אותך בציציות. מה שכן,  מר שי קינן:

 לא בציציות. מר אמנון ארץ קדושה:

לא, לא, מה שכן אני מקווה שהיום זה לא קורה. זאת אומרת שהיום אין  מר שי קינן:

דים חוב בגלל מחסור בפעולות. זאת אומרת היום, היום מצב שאנחנו מאב

 אתה עושה את הפעולות,

 משתדלים לא לפספס אף אחד.  מר אמנון ארץ קדושה:

 שי זה ימשיך להיות, אין מה לעשות. מר קובי מכלוף:

לא, מה פתאום. מה זאת אומרת? מה זאת אומרת? אתה לא גובה בעסק  מר שי קינן:

 ה זה ימשיך להיות?זה כסף ציבורי. מ שלך?

 זה כסף שלי לעירייה.  מר קובי מכלוף:

 לא, לא. אני לא מקבל את זה שימשיך להיות. מר שי קינן:

 מי שלא יכול לשלם יכול לפנות למערכת, גב' סיוון ריאבוי:

 שי עושים את כל המאמץ, מר מוטי ששון:

 אתה איש כספים. אתה, אל תקל ראש בזה מוטי. מוטי, מוטי מר שי קינן:
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 אני לא מקל ראש. מר מוטי ששון:

 אתה צריך לעשות פעולה, עושים אותה כדי שהחוק לא יתיישן, נקודה. מר שי קינן:

 שי אנחנו, מר מוטי ששון:

אבל רואה שכמו שעולים לפה מקרים שהם פרטניים, יש מקרים שהם  גב' סיוון ריאבוי:

 הרגיל. של מצוקות כלכליות קשות, שלא תמיד ההנחות,יוצאים מגדר 

אני מבין, זה חוב ישן, מקבל. הכול בסדר. רק שהיום שלא יקרה מצב שאנחנו  מר שי קינן:

 מאבדים חוב בגלל מחסור בפעולות.

הגבייה בחולון היא מהגבוהים בארץ. אנחנו עושים כל מאמץ  חוזשי, א מר מוטי ששון:

ים אתה נתקל במצבים מאוד קשים. בעלה נפטר לגבות כל חוב אבל לפעמ

 מסרטן לא עלינו,

 לא, לא מדבר על זה. לא מדבר על זה. מר שי קינן:

 ויש חובות שמצטברים.  מר מוטי ששון:

 בדיוק, זה הצד של התושב. זה הצד של התושב. אני מדבר על הצד שלנו.  מר שי קינן:

 לפועל. אין מה לקחת. עזוב רגע. אתה שולח הוצאה  מר מוטי ששון:

תפרידו בין התיישנות לבין לצורך העניין פשרה. אנחנו משתדלים באמת  מר אמנון ארץ קדושה:

לעשות הכול, כולל בקרה של מערכות. לא לוותר על אף שקל באף מצב. זה, 

ככה אנחנו עובדים ככה פועלים. בואו אנחנו היום מטפלים גם עם חובות 

 ' כדי לראות,99-וונה משאנחנו לא מחקנו אותם בכ

 ' יש פה חוב.92 מר ראובן קייקוב:

'. אני לא מוותר כל כך מהר על חובות, רק כשאני משוכנע שאי 92-יש גם מ מר אמנון ארץ קדושה:

 אפשר לגבות את זה.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

זכאית  . כתוב פה בדיעבד התושבת הייתה6רגע יש לי עוד שאלה, סעיף מספר  מר ראובן קייקוב:

אחוז, היא סיעודית של ביטוח לאומי. לכן היא גם  70להנחה בגובה של 

 מדובר על אישה עם דמנציה.

 נכון. גב' סיוון ריאבוי:

אלף ש"ח. זאת אומרת  20, גבו 25ובכל אופן כאילו אני רואה שהחוב שלה  מר ראובן קייקוב:

 אחוז. 70אחוז במקום של  43ניתנה לה הנחה רק של 

נכון. אז לא תמיד הם מגיעים בזמן לדרוש את ההנחה. אנחנו לא יכולים  ריאבוי: גב' סיוון

 לדעת, אין לנו רב זרועות. אנחנו לא תמיד יודעים מי זכאי להנחה ומי לא.
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יש לנו הגבלות ממשרד הפנים גם כמה אחורה אפשר לתקן רטרואקטיבית  עו"ד יונת דיין:

 הנחות. 

 נכון. גב' סיוון ריאבוי:

 אבל אם זה הגיע להסכם פשרה זה לא רלוונטי. נב בשארי קפלן:גב' עי

ואתם יודעים,  2015אחוז הנחה משנת  70בסדר אבל נגיד כבר מגיע לה  מר ראובן קייקוב:

 נותנים לה,

 זה עבר ועדת הנחות. מר מאיר חלבי:

 לא יודע, איפה ועדת הנחות? למה ועדת הנחות עשתה את, מר ראובן קייקוב:

 לא יודע. איפה הוא? בי:מר מאיר חל

יש לך טעות מאוד גדולה. עושים שם עבודת  למה אתה מדבר בצורה כזאת? מר קובי מכלוף:

 קודש. עבודת קודש. 

מי שמגיש בקשה מקבל הנחה. מי שלא מגיש בקשה לא יכול לקבל הנחה, זה  מר קובי מכלוף:

 מאוד ברור. 

 ראובן אבל לפעמים אנשים לא, גב' נעה צ'פליצקי:

אם בן אדם לא מגיש, בוא תקשיב. בוא תקשיב רגע. ראובן, אני יכול להגיד  מר קובי מכלוף:

לך שמחלקת הנחות מרימים טלפון לאנשים ומבקשים מהם להביא אישורים 

ואם הם לא יעשו את זה האנשים לא הביאו את האישורים, הם לא יקבלו 

אמורה לעשות הנחות. זאת אומרת העירייה עושה צעדים מעבר למה שהיא 

 בכלל. 

 יש אנשים שהם זקנים, מר ראובן קייקוב:

 אבל יש אנשים, מר קובי מכלוף:

אחוז הנחה. זה לא אני אומר לך, הפרוטוקול הרי  70יש גמלאים ומגיע להם  מר ראובן קייקוב:

 אומר את זה.

אישורים. אז מה אתה  המחלקה מרימה אליהם טלפונים והם לא מביאים מר קובי מכלוף:

 שגם יציעו להם, אנחנו עושים, רוצה?

 קובי עזוב. מר מוטי ששון:

 אני אשמח לשמוע התייחסות מובנת. מר ראובן קייקוב:

ועדת הנחות ואני אומר לך ואנחנו עושים פעולות, אני אומר לך אני נמצא ב מר קובי מכלוף:

 עושים שם. לא רק זה, לטובת התושב במיוחד. שעושים שם עבודת קודש

 אבל אני רוצה להגיד עוד משהו. גב' סיוון ריאבוי:

 מה עשיתם במקרה הזה ספציפית? מר ראובן קייקוב:
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 מה זה? מר קובי מכלוף:

 במקרה הזה ספציפית מה עשיתם?  מר ראובן קייקוב:

 לסגור כל אחד.  אני לא יכול מר קובי מכלוף:

ברגע שיש פה התקשרות בהסכם פשרה סימן שזה הסכם פשרה שנעשה עם  קדושה: מר אמנון ארץ 

 התושב.

 עם דמנציה?  מר ראובן קייקוב:

 רגע.  מר אמנון ארץ קדושה:

 עם בא כוח. עם בא כוח. מר קובי מכלוף:

 אין אפוטרופוס לאותו בן אדם? נו באמת.  מר מוטי ששון:

 ראובן, רשום פה בא כוחו. אבל רשום פה בא כוחו  גב' סיוון ריאבוי:

 אם הבן אדם דמנטי מוסיפים בהסכם, מר אמנון ארץ קדושה:

 רשום פה בא כוחו גם. גב' סיוון ריאבוי:

 אחוז, 37 מר ראובן קייקוב:

האחוז רק בשנים האחרונות, זה דבר ראשון.  70יכול להיות שהוא הביא את  מר אמנון ארץ קדושה:

ם שמגיע לו חוב, תושב שמגיע לו הנחה דבר שני אתה צריך להבין, בן אד

סליחה ולא משלם אותה בסוף שנה ההנחה מתבטלת אוטומטית. אנחנו 

חייבים לעשות את זה. גם פה אנחנו מוגבלים כשמגיע מישהו אנחנו מוגבלים 

שנה, נבטל לו את  20במספר השנים שאני יכול ללכת לאחור. אדם לא ישלם 

גע תחזירו לי. זה לא עובד. אם הוא היה שנה יגיד ר 20החובות, יבוא אחרי 

 חכם הוא היה מגיע בזמן.

 טוב, טוב.  מר מוטי ששון:

 עדה. וראובן, ראובן, אנשים גם מגיעים ומקבלים הנחות בו מר קובי מכלוף:

 קובי, לא יעזור לך יש לו מכסה של שאלות הוא ישאל אותם. תמשיך הלאה.  מר מוטי ששון:

 תו. תוציא או מר קובי מכלוף:

 לא, לא, מה פתאום.  מר ארז ניסים:

 תמשיך. תמשיך בעוד שאלה. מר מוטי ששון:

, זה רק שנת 2021' עד 92-'. זה לא מ92יש שם חוב משנת, רק  8. סעיף 8סעיף  מר ראובן קייקוב:

92 .' 

 נו? מר אמנון ארץ קדושה:
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ולא רשום אם הוא  5,000של דבר גבינו רק  אלף ש"ח. בסופו 55ויש פה  מר ראובן קייקוב:

מבוצע, הבן אדם הוא מסכן או לא מסכן. הכול בסדר איתו והוא בעל יכולת 

 כלכלית, זה מה שאני מניח. לא כתוב פה אחרת ואיך פספסנו אותו?

, 5,000-אתה יודע כמה ריבית זה על השנים האלה? הקרן בטח הייתה פחות מ עו"ד יונת דיין:

 אני מנחשת.

 איך שאמנון לימד אותי, מר ראובן קייקוב:

 בוא נגיד ככה. מר אמנון ארץ קדושה:

איך שאמנון לימד אותי הריבית והצמדות זה חלק ממה שמגיע לעיר וזה  מר ראובן קייקוב:

 מגיע.

 גם את זה מורידים לתושב. מר קובי מכלוף:

אדירה לגבי החוב, לגבי  במקרה הזה הנושא הזה נבדק. הייתה מחלוקת מר אמנון ארץ קדושה:

המשמעות של החוב והסכם הפשרה הזה עבר גם אותי באופן אישי והוא 

 אושר.

 וגם את ועדת ההנחות.  עו"ד יונת דיין:

 גם את ועדת הנחות. מר אמנון ארץ קדושה:

 אין בעיה. השאלה זה בגלל שהיו התיישנות או שבגלל, מר ראובן קייקוב:

רבה מרכיבים כולל גם התיישנות, כולל גם נושא של גבייה. הייתה יש פה ה מר אמנון ארץ קדושה:

 מחלוקת בכלל על החוב. 

 קייקוב מה שאתה אומר להחמיר את המצב עם התושב.  מר מאיר חלבי:

 אני לא אומר להחמיר. אני אומר בוא נראה את נוהל הגבייה, מר ראובן קייקוב:

 עיר.נוהל הגבייה אושר פה במועצת ה עו"ד יונת דיין:

 יש נוהל גבייה שאושר פה במועצה. מר אמנון ארץ קדושה:

 . אחר כך אתה תישאל. אחר כך תשאל אתה.6, עכשיו 5יש לו עוד שאלה. עד  מר מוטי ששון:

 יש לי עוד שאלה את האמת, אחרונה אבל. מר ראובן קייקוב:

 השישית או השביעית? מר מוטי ששון:

. לא ניתנה פה 11פר. אני הולך לפי סעיף. יש פה סעיף אחרונה. אני לא סו מר ראובן קייקוב:

הנחה בכלל, אז למה זה מובא אלינו? שקל לא ניתנה הנחה. למה זה מובא 

 . 11אלינו? סעיף 

 יש פה, שכר הטרחה של העובדים שולם על ידינו ולכן זה מגיע לפה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 שכר טרחה, מר ראובן קייקוב:
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שכר טרחת העובדים שולם על ידינו ולכן זה מגיע לפה. זה בעצם ויתור על  ה:מר אמנון ארץ קדוש

 חוב.

 אבל זה לא מחיקת ארנונה, זה לא מחיקת, מר ראובן קייקוב:

 זה מחיקה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 חלק מחוב הארנונה זה הוצאות ההפקדה שלו. עו"ד יונת דיין:

 רחה.הפשרה היא בגובה שכר הט מר אמנון ארץ קדושה:

ולא יודע  170אין בעיה, אני אומר רק תתקנו את הפרוטוקול תכתבו את זה  מר ראובן קייקוב:

 כמה אלף ש"ח וכמה הנחה,

 כתוב, רשום בהסדרים.  עו"ד יונת דיין:

 אבל פעולות הגבייה, מר ראובן קייקוב:

החיוב  ראובן זה חלק ממפרט של החוב. אי אפשר לרשום אותו בתוך סעיף עו"ד יונת דיין:

של הארנונה עצמו. יחד עם זאת, הוצאות הגבייה נהפכות לחלק מהחוב. 

 כתוב בטור שם של ההערות וההסברים, זה כתוב.

 בואי נקרא. לא זה לא כתוב, סליחה. לא כתוב. מר ראובן קייקוב:

 ש"ח. 10,000כתוב שם  לא כתוב? עו"ד יונת דיין:

 לא, לא כתוב. מר ראובן קייקוב:

 כן, רשום. ליצקי:גב' נעה צ'פ

 כן אבל לא כתוב שזה מה שאנחנו מבקשים. מר ראובן קייקוב:

 רשום ראובן, רשום.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אלף ש"ח.  20אלף וגם כתוב  155. גם כתוב 10,000רשום  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח. 10,000כתוב שכר טרחה על ידי העירייה,  גב' סיוון ריאבוי:

 יש לשלם, מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל לא הבנו פה שזה מה שנדרש פה למחול לו עליו. מר ראובן קייקוב:

 אז פעם הבאה סיוון תנסחו את זה יותר ברור. עו"ד יונת דיין:

 ש"ח שזה שכר הטרחה. ברור עכשיו? 10,000החוב הזה שולם. החלנו על  מר אמנון ארץ קדושה:

 שהפרוטוקול ישקף את ההחלטה.  מר ראובן קייקוב:

אני רק אתקן שיהיה לנו פשוט החלטה מסודרת בפרוטוקול. ההחלטה  עו"ד יונת דיין:

ש"ח וגם על  28,334.88בסעיף הקודם היא דיברה גם על פסקי הדין של 

ש"ח. שיהיה לנו מסודר אחר כך  445,301.66ההפטר כמו שאמנון אמר שזה 

 בפרוטוקול אם יגידו שאין. 
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להגיד, אתם תמיד אומרים כולל גם יונת לפני דקה, זה מוטי חשוב עוד דבר  מר שי קינן:

עבר גם ועדת הנחות. צריך להגיד את האמת, ההסכמים האלה מגיעים 

 . הם לא, ההסכמים לא נידונים בועדת הנחות.as isלועדת הנחות 

 בטח שכן.  גב' סיוון ריאבוי:

 אני יודע,  מר שי קינן:

 ו.הנה קובי, קובי פה יגיד לנ מר מוטי ששון:

 אז יכול להיות שאני טועה. אני יודע אחרת.  מר שי קינן:

 זה אנחנו דנים על ההסכמים האלה?  גב' עינב בשארי קפלן:

 הסכמי פשרה? גב' סיוון ריאבוי:

 הם מגיעים מוכנים כבר. גב' עינב בשארי קפלן:

 בסדר גמור. אבל אם אתה רוצה, גב' סיוון ריאבוי:

 נו אז מה? מר שי קינן:

 אני יכולה לפסול אותם ולהגיד לא מקובל עליי, סיוון ריאבוי:גב' 

ההסכם שהתושב חותם עליו מנוסח, ההסכם שהתושב חותם מנוסח ומותנה  עו"ד יונת דיין:

באישורי העירייה הנדרשים. ועדת הנחות יכולה להגיד שלא מקובל עליה 

לא סוף כמו שמועצת העיר יכולה להגיד שלא מקובל עליה ולהצביע נגד. זה 

 פסוק עד לאישור מועצת העיר. 

זה לא סותר את מה שאני אמרתי. אני אמרתי שהם לא נידונים אלא באים  מר שי קינן:

as is .לועדה 

, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? חברים, מי בעד? מי בעד? מי בעד?  אוקייטוב חבר'ה.  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  16 בעד. מה איתך? 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 רבה. תודה אושר.
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